
Cours de francais
Μαθήματα γαλλικών

Le premier cours/Πρώτο μάθημα











L’alphabet / H αλφαβήτα

A a (α) H h (ας) O o (ο) V v (βε)

B b (μπε) I I (ι) P p (πε) W w (τουμπλε βε)

C c (σε) G g (ζι) Q q (κιου) X x (ιξ)

D d (ντε) K k (κα) R r (ερ) Y y (ι-γρεκ)

E e (ε) L l (ελ) S s (ες) Z z (ζεντ)

F f (εφ) M m (εμ) T t (τε)

G g (ζε) N n (εν) U u (ι, κλειστό)



Les règles de prononciation  / Κανόνες προφοράς

• Το γράμμα e στο τέλος της λέξης δεν προφέρεται παρά μόνο όταν έχει τόνο (é).

• Το γράμμα h στην αρχή της λέξης δεν προφέρεται.

• Τα σύμφωνα στο τέλος της λέξης, κυρίως τα p,d,t,s,z δεν προφέρονται.

• ai=ε,   ou=ου,   oi=ουα,   au=ο,  eau=ο, ei=ε,   

• in=εν,   im=εμ

• en=αν,   em=αμ

• G + a,o,u γκ g + i, y, e         ζ

• C + a,o,u κ c + i, y, e         σ           ç      σ

• ph=φ, th=τ, ch=σσ (παχύ), qu=κ,   gn=ν (ουρανικό) 

• -s-(ανάμεσα σε 2 φωνήεντα)=ζ, -ss-=σ 



• sh, ch, sch, sc= σσ (παχύ)

• ti=σι,  y πριν από φωνήεν=γ

• ille=ιγ,   eil/eill=εγ,   ail/aille=αγ



Des expressions utiles / Χρήσιμες
εκφράσεις



Bonjour=καλημέρα, bonsoir=καλησπέρα, bonne nuit=καληνύχτα

Salut=γεια

Comment ça va? / Ça va?=πώς πάει; 

Comment allez-vous?=πώς είστε;

Je suis bien merci! Et vous/Et toi?=Είμαι καλά ευχαριστώ! Κι 
εσείς/Κι εσύ;

Ça va (très) bien, merci!=(Πολύ) καλά ευχαριστώ!

Ça va (très) mal!=(Πολύ) άσχημα!

Pas mal, merci!=Όχι άσχημα, ευχαριστώ!

Très bien!=Πολύ καλά!



Au revoir!

À bientôt! Εις το επανιδείν

À tout à l’heure!          

À plus (tard)!

Adieu=αντίο

-Comment tu t’appelles? / Comment vous vous appelez?= Πώς

ονομάζεσαι / Πώς ονομάζεστε?

-Je m’appele… Et toi / Et vous?=Ονομάζομαι… Κι εσύ / Κι εσείς;



-Tu viens d’où? / Vous venez d’où?=Από που είσαι; / Από πού 
είστέ;

-Je viens de…=Είμαι από…

-Où habites-tu? / Où habitez-vous?=Πού κατοικείς; Πού 
κατοικείτε;

-J’ habite à…=Μένω στο…

-Qu’est-ce que tu fais dans la vie? / Qu’est-ce que vous faites 
dans la vie?=Με τι ασχολείσαι; / Με τι ασχολείστε;

-Je suis élève.=Είμαι μαθητής-τρια.

-Je suis étudiant-e en…=Είμαι φοιτητής-τρια…

-Je travaille comme…=Εργάζομαι ως…



Les articles / Τα άρθρα



Les articles définis / Τα οριστικά άρθρα

le αρσενικά

la θηλυκά

l’ όσα αρχίζουν από φωνήεν ή h

les πληθυντικός



Les articles indéfinis / Τα αόριστα άρθρα

un           αρσενικά

une θηλυκά

des πληθυντικός



Le feminin des noms


